



# Egg-cellent Easter Brunch

復活節早午餐  
4 - 5 April

Start your journey with our signature Premium Seafood Platter, alongside a salad bar, a Thai-food station, and made-to-order egg station featuring specialties like Mentaiko Omelettes. Highlights include crispy fries in truffle, cheese or original flavors and mains. Choose one main dish from a selection of eight choices:

在The Enclave專屬的恬靜空間享受愜意週末。先由豐盛的尊貴海鮮拼盤拉開序幕，隨後盡情享用精緻前菜自助餐、泰式美饌，以及提供人氣明太子奄列等口味的現點現做煎蛋站。不可錯過的亮點還包括三款口味的無限量供應香脆薯條(松露、芝士或原味)。節日限定主菜從以下菜單中選擇一道：

**AUS 36 South Grain-fed Striploin M2+ (+HK\$ 128)**

**澳洲36南部M2穀飼西冷牛排**

Served with Foie Gras, French Fries, Béarnaise and Red Wine Sauce  
配鵝肝、薯條、蛋黃醬和紅酒醬

**New Zealand Roasted Lamb Rack & Confit Lamb Shoulder (+HK\$ 128)**

**烤紐西蘭羊鞍及油封羊肩**

Served with Asparagus, Roasted Potato and Herb-Infused Sauce  
配露筍、燒薯角及香草汁

**Char-grilled Pork Rack**

**炭烤豬肋排**

Served with Mashed Potatoes and Port Wine Sauce  
配薯蓉及波特酒醬汁

**Spring Chicken**

**法式春雞**

Served with Spanish Paella  
配西班牙海鮮飯

**Miso Black Cod Fish**

**銀鱈魚西京燒**

Served with House Coleslaw  
配自家製沙律

**Carbonara with Grilled Prawns**

**大蝦卡邦尼意粉**

**Pumpkin Risotto with Fresh Truffle** 

**松露南瓜意大利燉飯**

Include coffee or tea, additional HK\$198 for free flow of house red or white or prosecco  
包括咖啡或茶，另加HK\$198可享無限添飲精選紅白酒或意大利氣泡酒

每位港幣 **HKD348** per person

All prices mentioned are in Hong Kong dollar and a 10% service charge applies

所有價格均以港元計算，需另加10%服務費

Accor Plus / ALL Plus Members will receive a 10% discount

雅高A卡佳/雅高臻享卡會員可享10%折扣

 Vegetarian 素食